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Under senaste månaden har respektive kommitté arbetat med följande: 

Barn & ungdomskommittén 
I november har kommittén arrangerat lägret ’Eliten under eliten’ på Bosön med 16 inbjudna 
ungdomar. Under lägret hade ungdomarna thaiboxningspass, fysträning och föreläsning. 
Kommittén har även fortsatt planera Sweden Open Cup den 2-4 februari, och i samband med 
det har kommittén påbörjat en utredning av vårt regelverk då det står olika ålder för junior-D-
klass på olika ställen i texten. 
 
Domarkommittén 
Kommittén har inte meddelat styrelsen någon kommittérapport och styrelsen har därför inte 
kunnat godkänna kommitténs eventuella beslut än. 
 
Elit & utvecklingskommittén 
Kommittén har inte meddelat styrelsen någon kommittérapport och styrelsen har därför inte 
kunnat godkänna kommitténs eventuella beslut än. 
 
Jämställdhet, demokrati och mångfaldsgruppen (JDoM) 
En ny medlemsförening har godkänts: Lotus Fight Academy IF. 
 
Kommunikation & digitaliseringskommittén 
Flödet i våra digitala kanaler låg på samma nivåer som under september, vilket är ett positivt 
utfall då det visar på att fler har hittat till SMTF kanaler efter SM i september.  
 
Tävlingskommittén 
Avtal är klart och undertecknat mellan SMTF och Uppsala Kampsportcenter som är arrangör 
för SM den 21-23 mars, samt uppstartsmöte har hållits. Arbetet inför NM den 26-27 januari 
har fortsatt och kommer arrangeras av Southside Arena och Kampsportstadion. Kommittén 
har även närvarat vid Sthlm Fight Night den 25 november.  
 
Utbildningskommittén 
Under månaden har kommittén planerat för den digitala domar- och regelgenomgången för 
våra medlemmar den 21 januari, samt fortsatt arbeta med cutmanutbildningen i Stockholm 
under våren. En satsning i norra Sverige planeras med tränarutbildning och domarutbildning. 
 
Ordföranden 
I november har budgetarbetet påbörjats för att möjliggöra gott om tid för justeringar inför 
årsmötet i vår. SMTF har mycket verksamhet på gång vilket är fantastiskt och vi behöver 
därför se över formerna för hur verksamheten ska finansieras, eftersom medlemsavgifterna på 
ca 1 miljon kronor är vår enda egentliga intäkt.  


